



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT JABATAN
PERIKANAN MALAYSIA
BERITA PERIKANAN HARI INI**

10 Jun 2022

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	•
Berita Harian	<ul style="list-style-type: none">• APMM rampas 40 set bubu naga• Hilang Hasil Laut RM70 Bilion Akibat Pencerobohan Asing
Harian Metro	<ul style="list-style-type: none">• 40 Bubu Naga Dirampas Di Tiga Lokasi
Kosmo !	•
Sinar Harian	•
The Star	•
New Straits Time	•
Nanyang Siang Pau	•
Malaysia Gazette	•
Harakah	•
Malaysiakini	•
Bernamea	•
Borneo Post (Kuching)	•
The Sun	•
Sabah Media	•

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO!		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN	✓	SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN :	POSITIF		NEGATIF		NEUTRAL		21	10/6/2022



Anggota APMM Pulau Pinang merampas bubu naga di sekitar perairan Pulau Burung, Seberang Perai Selatan, Georgetown. (Foto Ihsan APMM)

APMM rampas 40 set bubu naga

Georgetown: Agensi Penguatkuasaan Maritim Malaysia (APMM) Pulau Pinang merampas 40 set bubu naga di tiga lokasi berbeza, di sini, kelmarin.

Rampasan itu dilakukan pasukan anggota yang melakukan rondaan di 1.4 batu nautika barat perairan Pulau Burung, Seberang Perai Selatan, sekitar jam 2.40 hingga 3 petang.

Pengarah Maritim Pulau Pinang, Kepten Maritim Abd Razak Mohamed, berkata penggunaan bubu naga diharamkan kerana sifatnya yang tidak selektif dan boleh merosakkan ekosistem perairan, sekali gus merjejaskan sumber pendapatan nelayan.

Katanya, terdahulu ketika melakukan rondaan, anggota penguat kuasa menemukan beberapa pelampung yang mencurigakan di tiga lokasi berbeza terbabit.

Beliau berkata, anggota kemudian melakukan pemeriksaan sebelum berjaya menemukan 40 set bubu naga yang dipasang individu tidak bertanggungjawab.

"Semua bubu naga yang dirampas dengan anggaran nilai

RM4,800 itu dibawa ke Jeti Pasukan Polis Marin Batu-Uban untuk tindakan lanjut," katanya dalam satu kenyataan, semalam.

Mengulas lanjut, Abd Razak berkata, pemilik bubu naga boleh didakwa mengikut Seksyen 11(3)(c) Akta Perikanan 1965 kerana menangkap ikan menggunakan kaedah tidak dibenarkan.

Jika sabit kesalahan, boleh didenda tidak melebihi RM20,000 atau penjara tidak melebihi dua tahun atau kedua-duanya.

"Nelayan diingatkan supaya mematuhi undang-undang dan tidak melanggar syarat lesen perikanan yang diperuntukkan.

"Maritim Malaysia akan terus memantau aktiviti haram ini dari semasa ke semasa, dan meminta kerjasama orang ramai segera melaporkan sebarang kes atau jenayah maritim yang berlaku," katanya.

Orang ramai yang mempunyai sebarang laporan, aduan dan kecamasan di laut boleh menghubungi APMM melalui talian 24 jam, iaitu MERS 999 dan Pusat Operasi Maritim Zon Maritim Pulau Pinang (04-2626146).

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO !		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO	✓	NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN :	POSITIF		NEGATIF		NEUTRAL		4	10/6/2022

40 bubu naga dirampas di tiga lokasi

Georgetown: Agensi Penguatkuasaan Maritim Malaysia (APMM) Pulau Pinang merampas 40 bubu naga di tiga lokasi berbeza di sini, kelmarin.

Rampasan itu dilakukan pasukan anggota yang melakukan rondaan di 1.4 batu nautika barat perairan Pulau Burung, Seberang Perai Selatan antara jam 2.40 dan 3 petang.

Pengarah APMM Pulau Pinang, Kepten Maritim Abd Razak Mohamed berkata, anggota penguat kuasa ketika melakukan rondaan di kawasan itu menemukan beberapa pelampung mencurigakan di lokasi berkenaan.

Menurutnya, hasil peme-



ANGGOTA APMM Pulau Pinang merampas bubu naga.

riksaan lanjut ditemukan 40 bubu naga dipasang individu tidak bertanggungjawab.

"Kesemua bubu naga dirampas dengan anggaran nilai RM4,800 itu dibawa ke Jeti Pasukan Polis Marin Ba-

tu Uban untuk tindakan lanjut.

"Penggunaan bubu naga diharamkan kerana sifatnya yang tidak selektif dan boleh merosakkan ekosistem perairan selain menjejaskan sumber pendapatan nelayan," katanya menerusi kenyataan di sini, semalam.

Abd Razak berkata, pemilik bubu naga boleh didakwa mengikut Seksyen 11(3)(c) Akta Perikanan 1985 kerana menangkap ikan dengan menggunakan kaedah yang tidak dibenarkan.

Katanya, mereka boleh didenda tidak melebihi RM20,000 atau penjara tidak melebihi dua tahun atau kedua-duanya jika disabitkan kesalahan.

JENIS AKHBAR							MUKA SURAT	TARIKH
UTUSAN MALAYSIA		KOSMO !		THE STAR		NANYANG SIANG PAU		
BERITA HARIAN	✓	SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN : POSITIF			NEGATIF		NEUTRAL		20	10/6/2022

Hilang hasil laut RM70 bilion akibat pencerobohan asing

Marang: Pencerobohan nelayan asing khususnya dari Vietnam di perairan negeri ini mengakibatkan negara kehilangan hasil laut disanggarkan lebih RM70 bilion dalam tempoh 12 tahun sejak 2010.

Kerakusan nelayan terbabit mencuri hasil laut menggunakan kaedah tunda ganding dikatakan bukan sahaja memusnahkan ekosistem marin, malah turut menjejaskan sumber rezeki nelayan tempatan berikutan habitat marin dikatakan semakin berkurangan.

Pengarah Agensi Penguatkuasaan Maritim Malaysia (Maritim Malaysia) Terengganu, Kepten Maritim Muhammad Suffi Mohd Ramli, berkata pihaknya menekankan tindakan tegas termasuk menenggelamkan bot rampasan untuk dijadikan tukan tiruan dalam menangani isu pencerobohan nelayan terbabit.

Bellau berkata, bermula 2010 hingga kini, pihaknya sudah melupuskan sebanyak 142 bot nelayan Vietnam dengan nilai anggaran sebanyak RM213 juta.

Katanya, proses pelupusan semua bot rampasan yang sudah dilucut hak oleh mahkamah itu dilakukan dengan menenggelamkan bot terbabit untuk dijadikan tukan tiruan.

"Kita mengambil serius dalam menangani isu pencerobohan nelayan Vietnam ini dan sentiasa komited dalam menjalankan penguatkuasaan bagi memastikan hasil laut negara tidak terus dicuri nelayan asing.

"Tindakan melupuskan bot adalah bukti Maritim komited

dalam menguatkuasakan undang-undang perairan negara terutama isu membabitkan pencerobohan nelayan Vietnam.

"Akibat pencerobohan ini, kita menganggarkan sebanyak RM6 bilion hasil laut di perairan negeri ini dicuri nelayan Vietnam setiap tahun," katanya selepas menyakatkan proses pelupusan tiga bot nelayan Vietnam untuk dijadikan tukan tiruan di perairan Pulau Kapas, semalam.

Yang turut hadir, Pengerusi Jawatankuasa Pertanian, Industri Makanan, Perladangan, Komoditi dan Pembangunan Luar Bandar negeri, Dr Azman Ibrahim serta Pengarah Perikanan negeri, Ruzaidi Mamat.

Muhammad Suffi berkata, tiga bot terbabit yang dirampas oleh KM Gemila dan KM Nusa menerusi Ops Naga Barat serta Ops Kuda Laut pada tahun lalu ditenggelamkan di lokasi 1.3 batu nautika dari Pulau Kapas atau 4.7 batu nautika dari muara Marang.

Katanya, semua awak-awak bot terbabit metababitkan seramai 43 orang sudah dibukukam penjara selama tujuh bulan.

"Lokasi pelupusan bot yang tidak jauh dari tanah besar itu secara tidak langsung dapat membantu menambah pendapatan nelayan pantai, sekali gus memulihkan ekonomi mereka yang sepenuhnya mengharapkan rezeki hasil laut," katanya.

Katanya, pelupusan bot itu turut mendapat kerjasama Jabatan Perikanan, Taman Laut serta Institut Sumber Marin Asia Tenggara (ISMAT).